
Darmowe badania – sprostowanie 

2013-11-08

W artykule Pani Anny Górskiej pt. „Darmowe badania czyli duży problem" („Gazeta Krakowska" z dnia 5

listopada 2013 r.) zawarte zostały nieprawdziwe informacje.

Nie jest prawdą, że Gmina Miejska Kraków odpowiada, jak twierdzi autorka tekstu, za zbyt

późne ogłoszenie konkursu na realizację programów zdrowotnych.

Termin ogłoszenia konkursu ofert był bezpośrednio uzależniony od opinii rządowej Agencji

Oceny Technologii Medycznych. Na opinię czekaliśmy ponad rok. Bezpośrednio po jej

otrzymaniu przystąpiliśmy do realizacji programów.

Nie jest prawdą stwierdzenie, że „część pieniędzy przeznaczonych na profilaktykę przepadnie".

Zawarte przez Gminę umowy o świadczenia zdrowotne są umowami wieloletnimi i rozpoczęta

realizacja Programu w roku bieżącym będzie kontynuowana od stycznia roku 2014. (np. Pacjent,

który skorzysta z I etapu „Programu prewencji otyłości, cukrzycy typu 2, nadciśnienia i

miażdżycy" w roku bieżącym, będzie Program kontynuował w ramach II etapu w roku

następnym). W związku z powyższym umowy zawarte w październiku i listopadzie 2013 r. nie są

wykonywane do 30 listopada 2013 r. ale do 30 listopada 2015 roku. Jedynie rozliczenie umów

ma odbyć się do końca listopada każdego roku realizacji z uwagi na fakt, iż wydatki wynikające

z budżetu jednostki samorządu terytorialnego mają charakter limitu rocznego. Jeżeli ktoś nie

zdąży skorzystać z programów do końca miesiąca to będzie mógł to zrobić przez cały 2014 i

2015 rok – dot. to również profilaktyki następstw dysplazji stawów biodrowych dla dzieci w

wieku od 4 tygodnia do 4 miesiąca życia. Dzieci które nie skorzystają z programu do k.

bieżącego miesiąca będą mogły to zrobić zaraz po Nowym Roku.

Nieprawdziwa jest informacja zawarta w artykule Pani red. Górskiej, że kierownictwo Biura ds.

Ochrony Zdrowia jest „nieuchwytne". Dyrektor Biura ds. Ochrony zdrowia przyjmuje osoby

zainteresowane złożeniem skarg, wniosków petycji codziennie w godzinach pracy UMK. W

okresie od rozstrzygnięcia konkursu tj. 23.10.br. w sprawie wyjaśnienia zapisów dot. kar

umownych do dyrektora Biura zgłosił się jeden realizator Programu. Natomiast terminy szkoleń i

spotkań z wykonawcami poszczególnych Programów ustalane są indywidulanie przez

poszczególnych koordynatorów sprawujących merytoryczny nadzór medyczny.

Ponadto z wyjaśnień przekazanych przez podmiot leczniczy realizujący program zdrowotny w

oparciu o gabinety medycyny szkolnej nie wynika aby występowały zgłaszane w artykule

problemy, a nawet aby udzielano w artykule cytowanych wypowiedzi.
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